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28 kwietnia 2016 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca pod przewodnictwem 
posła Ireneusza Rasia (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– propozycje tematów do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli na 2017 r. – kon-
tynuacja.

W posiedzeniu udział wziął: Konrad Janiec wicedyrektor Departamentu Nauki, Oświaty i Dziedzic-
twa Narodowego Najwyższej Izby Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Krzysztof Majer i Artur Zaniewski  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Szanowni państwo, stwierdzam kworum i otwieram posiedzenie Komisji. Witam przed-
stawiciela NIK. To jedyny nasz  gość  z grona przedstawicieli  rządu. Witam państwa 
posłów.
Porządek dzienny przewiduje rozpatrzenie propozycji  tematów do programu prac 

Najwyższej Izby Kontroli na 2017 rok – kontynuacja. Czy są uwagi odnośnie do porządku 
dziennego? Nie słyszę. Stwierdzam jego przyjęcie.
Wczoraj zostały złożone trzy wnioski. Otwieram dyskusję i teraz jest czas na zgłasza-

nie kolejnych. Bardzo proszę, głos ma pan poseł Matuszewski.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Panie przewodniczący, chciałbym zgłosić propozycję przeprowadzenia kontroli wydatko-
wania środków publicznych w następujących związkach: Związku Piłki Ręcznej w Polsce 
oraz Polskim Związku Jeździeckim. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję bardzo. Czy są inne propozycje?

Poseł Grzegorz Matusiak (PiS):
Wysoka Komisjo, zgłaszam propozycję kontroli wydatków środków publicznych przez 
Polski Związek Żeglarski i Polski Związek Tenisa Ziemnego.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję. Kto jeszcze? Pan przewodniczący Falfus. Bardzo proszę.

Poseł Jacek Falfus (PiS):
Zgłaszam dwa wnioski. Jeden dotyczy toru kolarskiego w Pruszkowie. Chodzi o spraw-
dzenie tej inwestycji. Jak wszyscy wiemy, miał on kosztować około 30-40 mln zł. Wydat-
kowano jednak wiele razy więcej – bodajże ponad 100 mln zł. Chciałbym prosić o kon-
trolę całego cyklu inwestycyjnego i dowiedzenie się, czy ten obiekt jest oddany do użytku 
w 100%. Czy jego budowa została ukończona? Kiedy oraz czy jest wykorzystywany zgod-
nie z przeznaczeniem, jako obiekt o szczególnym znaczeniu dla polskiego sportu.
Drugi wniosek dotyczy kontroli pod względem rzetelności  i gospodarności prowa-

dzenia inwestycji oraz obecnego stanu inwestycji COS, głównie ośrodków przygotowań 
olimpijskich. Prowadzą one wiele inwestycji, ale mówię o tych, które mają szczególne 
znaczenie dla sportu polskiego. Chciałbym prosić o kontrolę OPO w Szczyrku i w Zako-
panem w kontekście działalności w ostatnich 4-5 latach. Chciałbym dowiedzieć się – jakie 
inwestycje były prowadzone w tym czasie? Czy zostały zakończone terminowo? Jakie 
są w trakcie realizacji? Zachodzi bowiem podejrzenie, że środki przeznaczone dla tych 
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obiektów służą obecnie tylko ich degradacji. Takie przypadki się zdarzają. Chodzi między 
innymi o stadion i trasy na Kubalonce w Szczyrku. W Zakopanem chodzi mi o kwestię 
polityki eksploatacyjnej skoczni, a szczególnie Wielkiej Krokwi. Jak te działania są pro-
wadzone? Co najistotniejsze – jakie inwestycje były prowadzone przez ostatnie 5 lat i jak 
się zakończyły? Czy były prowadzone rzetelnie i gospodarnie? Oczywiście chodzi o te 
z listy inwestycji o szczególnym znaczeniu dla sportu. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z państwa posłów chce zabrać głos? Pani poseł Niemczyk.

Poseł Małgorzata Niemczyk (PO):
Chciałabym do tej listy dołożyć jeszcze Polski Związek Curlingu.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Czy to wszystkie wnioski? Bardzo proszę, aby posłowie do sekretariatu przesłali swoje 
wnioski  na piśmie.  Zostały  nagrane.  Poddaję  pod  głosowanie  te  intencje  Komisji… 
Co pan przewodniczący chciałby jeszcze dodać?

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Pragnę jedynie prosić, aby dopilnować, żeby na tej liście znalazł się również Polski Zwią-
zek Hokeja na Lodzie.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Ale przecież jest.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Trzeba tego dopilnować, wszystko sprawdzić, aby była całkowita przejrzystość.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Transparentność.

Poseł Marek Matuszewski (PiS):
Tak.

Przewodniczący poseł Ireneusz Raś (PO):
Dziękuję bardzo. Kto jest za przyjęciem tych wniosków? (17) Kto jest przeciw? (0) Kto 
wstrzymał się od głosu? (1)
Stwierdzam, że wnioski zostały przyjęte. Na tym zakończyliśmy porządek dzienny. 

Dziękuję bardzo.
Zamykam posiedzenie Komisji. 


